
Zápis ze schůze školské rady 

při SZŠ a VOŠ zdravotnické Poděbradská 1247/2  

Karlovy Vary, příspěvková organizace 

konané dne 15. 2. 2022 

 

 

Body jednání: 

 

 

1. Přivítání rodičů a ostatních členů školské rady. 

 

2. Nelson Daka – adopce na dálku. 

 

3. Život dětem – letos účast v podzimním termínu – polovina výtěžku do sociálního 

fondu školské rady. 

 

4. Fenomén „student/ka na dně“ nejen finančně, rostoucí agresivita a potřeba i strach 

z kolektivu v důsledku sociální izolace (COVID-19), možnosti řešení obtížné sociální 

životní situace studujících, individuální odborné brigády našich studujících. 

 

5. Uplatnitelnost – zaměstnatelnost našich absolventů, spolupráce s Úřadem práce. 

 

6. Městská policie – spolupráce, řešení kyberšikany, rasové nesnášenlivosti a dalších 

podnětných témat. 

 

7. Policie ČR – nábor našich žáků formou besed ve 4. ročnících. 

 

8. Školská rada byla seznámena s rámcovými termíny konání náhradních maturitních 

plesů – v červnu po maturitních zkouškách.  

 

9. Dalším plánovaným bodem jednání je projednání mimořádných finančních 

příspěvků pro studující. 

 

 

Hlasování o finanční podpoře maturitního plesu 4.AZT (10.000,- Kč) – mimořádná částka pro 

individuální řešení plesu – odsouhlaseno. 

 

Hlasování o mimořádném příspěvku na volejbalový turnaj školy v době přijímacích zkoušek 

(5.000,- Kč) – odsouhlaseno. 

 

Hlasování o příspěvku na lyžařský výcvik, který již proběhl, tzn. ke zpětnému 

proplacení/vrácení finanční částky (20.400,- Kč, po 200,- Kč na žáka) – zamítnuto.  



Návrh na přesun částky do sociálního fondu – situaci mapuje třídní učitel. Vhodná forma bude 

připomenuta na třídních schůzkách 19.4.2022. 

Projednání částky příspěvku na příští lyžařský výcvik i hlasování o ní přesunuto na schůzku 

školské rady v září/říjnu 2022, tedy na příští školní rok. 

 

 

 

Diskuse: 

 

 

1. Školská rada diskutovala o změně termínu maturitního plesu pro příští roky na říjen. 

Zdůvodnění: Prodloužení  klidného období pro přípravu na maturitu, podpora  

soustředění žáků na studium. 

 

2. Diskuse o důvodech přesunu finanční částky školské rady do sociálního fondu. 

 

3. Školní knihovna učebnic pro sociálně slabší žáky – zjištění stavu, připravit pro 

informaci školské rady na příští schůzku. 

 

 

 

Usnesení: 

 

1. Školská rada jednohlasně schválila dvě žádosti o mimořádné finanční příspěvky, třetí 

byla odmítnuta. 

 

2. Příští schůzka školské rady proběhne 28. června 2022. 

 

3. Na pedagogické poradě 19.4.2022 předat informaci vyučujícím o možnosti čerpání 

finančních prostředků ze sociálního fondu. 

 

 

 

Přílohy:  

Prezenční listina 

Seznam členů školské rady 

Žádosti o mimořádné finanční příspěvky ( 2 listy) 

 

 

 

Zapsala:           Mgr. Viola Janečková (rukopis přímo na schůzce školské rady) 

Ověřila:            PaedDr. Zuzana Ledvinová (čistopis se zálohou na počítači) 

Předsedkyně:    PaedDr. Zuzana Ledvinová 

 

 

 

 

V Karlových Varech dne 15. 2. 2022 Předsedkyně školské rady 

 výchovná poradkyně 

 PaedDr. Zuzana Ledvinová 


